
PROTOKÓŁ NR XLV/14 

z posiedzenia XLV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 13 lutego 2014 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Trzy radne nieobecne usprawiedliwione – Pani 

Zofia Gałązka, Pani Elżbieta Piórkowska oraz Pani Lucyna Sosnowska. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jacek Bachański dokonał otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitał wszystkich obecnych i przedstawił 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 14 stycznia 

2014 roku. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za grudzień 2013 r. i styczeń 2014 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Wyszków; 

2) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami dziecięcymi; 

3) uchwała zmieniająca uchwałę Nr LVIII/444/10 z dnia 28 października 2010 r. w sprawie 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków; 

4) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Wyszków, których właścicielem jest Gmina Wyszków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków; 

5) w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Wyszków; 

6) w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 

7) w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Wyszkowie; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w trybie 

bezprzetargowym oraz w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od cen 

nieruchomości; 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki; 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla ulicy Graficznej oraz części ulic Pułtuskiej i Leśnej; 

11) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli– planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2014 rok. 
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9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego.  

10. Sprawozdanie z działalności Świetlicy Socjoterapeutycznej za 2013 rok. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad Z-ca Burmistrza – P. Adam Mróz zgłosił wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad pkt 8.6 – uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu 

Wyszkowskiego (na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej, zapadła decyzja, 

aby uchwała wróciła do dalszych negocjacji z Zarządem Powiatu Wyszkowskiego) oraz 

o zdjęcie pkt 8.8 – uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości (taka decyzja również zapadała na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady Miejskiej). 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16 przeciw – 0, wstrzym. się – 1), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański poinformował, że w wyniku przyjętych zmian, 

punkty: 8.7, 8.9, 8.10, 8.11 otrzymują odpowiednio pozycje: 8.6, 8.7, 8.8. i 8.9. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Eugeniusz Zaremba. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Danuta Kukwa; 

2.  P. Jan Abramczyk; 

3.  P. Wojciech Rojek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XLIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 14 stycznia 2014 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za grudzień 2013 r. oraz styczeń 2014 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Abramczyk spytał, czy w sprawie ul. Kościuszki (budowa wiaduktu, wykonanie przejścia 

dla pieszych przy internacie LO i Kościele Św. Wojciecha) doszło do skutku, planowane 

wcześniej spotkanie Wojewody, Starosty i Burmistrza z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad? Słyszał bowiem, że Premier odwołał Dyrektora GDKiA? Spytał 

również, czy gmina otrzyma dofinansowanie na przebudowę ul. 11 Listopada oraz jak 

wygląda sprawa sprzedaży nieruchomości, na której znajduje się przedszkole „Słoneczko”, 
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czy przetarg doszedł do skutku? Jeżeli nie, to jakie są dalsze plany w stosunku do tej 

nieruchomości i przedszkola. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że Premier odwołał Generalnego Dyrektora 

GDDKiA, natomiast spotkanie planowane jest z Dyrektorem Mazowieckiego Oddziału 

GDDKiA. Do tego spotkania jeszcze nie doszło. Urząd czeka na to spotkanie i będzie na 

pewno o nie zabiegał. Wszystkie sprawy związane z ul. Kościuszki są bardzo ważne. Co do 

dofinansowania przebudowy ul. 11 Listopada, P. Mróz poinformował, że nie ma jeszcze 

100% potwierdzenia, że gmina uzyska dofinansowanie. Były zapewnienia wojewody, że 

wniosek spełnił wymagania i trzeba mieć nadzieję, że to dofinansowanie będzie. Cały czas 

urząd czeka na ostateczną decyzję. Co do nieruchomości, na której obecnie znajduje się 

przedszkole „Słoneczko”, P. Mróz poinformował, że 26 marca będzie trzecia próba sprzedaży 

tej nieruchomości. Cena wywoławcza wraz z naniesieniami wynosi 4 mln złotych, wadium - 

600.000 zł. Jak na razie zainteresowania nie ma, ale trzeba poczekać na ostateczne 

rozstrzygnięcie tego przetargu. 

P. Chodkowski zwrócił się do Komendanta Straży Miejskiej P. Wysockiego o przybliżenie 

sprawy, dotyczącej skierowania przez Straż Miejską do sądu wniosku o ukaranie Pani Suchty, 

za hodowanie kur na swojej nieruchomości. 

Komendant Straży Miejskiej – P. Wysocki poinformował, że § 20 Regulaminu utrzymania 

porządku i czystości na terenie Gminy Wyszków, zakazuje utrzymywania zwierząt 

gospodarskich na terenach budownictwa mieszkaniowego w granicach miasta Wyszków. Do 

Straży Miejskiej zgłosiła się mieszkanka, która złożyła zawiadomienie o naruszeniu tego 

przepisu przez osobę, zamieszkującą na sąsiedniej nieruchomości. Strażnicy miejscy udali się 

na miejsce, gdzie potwierdzili hodowanie kur i zgodnie z przepisami zwrócili uwagę, że w 

ciągu 14 dni, kury muszą być usunięte z tej nieruchomości. Właścicielka nie wywiązała się 

jednak z tego obowiązku i w związku z tym, został skierowany wniosek do sądu celem 

rozpoznania. W takiej sytuacji, sąd może nałożyć grzywnę lub może zastosować karę nagany.  

P. Zaremba udzielił głosu Pani Suchta. 

P. Suchta poinformowała, że hoduje tylko kilka kur i zwróciła się z prośbą o możliwość 

dalszego ich hodowania. 

P. Dziubłowski poinformował, że wieczorami, na osiedlu Centrum roznosi się potworny 

smród, który na pewno nie pochodzi z kominów domków jednorodzinnych. Sądzi, że takie 

zanieczyszczenie powietrza musi pochodzić z któregoś z wyszkowskich zakładów. Uważa, że 

coś w godzinach nocnych jest wypuszczane do atmosfery. Zwrócił się z prośbą, aby 

odpowiednie służby wreszcie zajęły się tą sprawą.  

Przewodnicząca Osiedla Nr 11 – P. Szczuka również zauważyła ten problem. Wie, że Straż 

Miejska nie może wchodzić do domów, ale podobno może wziąć z paleniska próbkę tego co 

zostało tam spalone. Poinformowała, że na zakręcie ul. Okrzei, koło stacji PKP stoi dom, 

z którego systematycznie wydobywają się wieczorami kłęby dymu, które utrudniają 

oddychanie. Uważa, że tam palone jest coś co raczej nie powinno być palone domach. 

Sołtys Kamieńczyka – P. Curuł podziękował mieszkańcom Kamieńczyka za bardzo 

aktywny udział w akcji zimowej. Zwrócił się z prośbą, aby prasa zamieściła szczególne 

podziękowania Panu Maćkowi Grodzkiemu oraz Panu Darkowi Kaliszowi za super 

odśnieżanie Kamieńczyka. Warto pamiętać o takich ludziach, którzy własne pieniądze wydają 

na pomoc sąsiedzką. 
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P. Zaremba spytał, czy ktoś odpowie coś konkretnego Pani Suchcie w sprawie dotyczącej 

hodowli kur? Czy może ona dalej hodować je na swojej nieruchomości (może chociaż do tej 

pory, kiedy przestaną znosić jajka)? 

Przewodniczący Osiedla Nr 3 – P. Prusinowski uważa, że sprawę hodowli kur, powinni 

wyjaśnić między sobą sami zainteresowani sprawą. Osobiście uważa, że hodowanie kilku kur 

na własnej nieruchomości, nie jest niczym złym. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański uważa, że nie jest to temat do dyskusji na sesji. 

Jeżeli już, to sprawą powinna zająć się któraś z merytorycznych komisji.  
 

Ad. 8 

1) P. Cieślak – p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Wyszków. 

Poinformował, że w związku z tym, że jeden z podmiotów, innych niż gmina, jest 

zainteresowany utworzeniem i prowadzeniem w Wyszkowie na ul. Strumykowej prywatnego 

żłobka, Burmistrz proponuje ustalić wysokość dotacji dla tych podmiotów. Proponowana 

dotacja wynosi 300 zł miesięcznie na każde dziecko uczęszczające do żłobka i 150 zł na 

każde dziecko uczęszczające do klubu dziecięcego. Zakładając, że do żłobka będzie 

uczęszczało 20 dzieci, to roczna dotacja gminy wyniesie 72.000 zł. P. Cieślak dodał, że w 

innych gminach, które podjęły już uchwałę w sprawie dotacji, wysokość dofinansowania na 

dziecko jest zbliżona i waha się od 250 do 300 zł na dziecko w żłobku i od 100 do 150 zł na 

dziecko w klubie dziecięcym. Dotacja przeznaczona jest na sprawowanie opieki nad dziećmi. 

Warunkiem uzyskania dotacji na dany rok jest złożenie wniosku. Dotacja na każdy miesiąc 

będzie udzielana na podstawie informacji miesięcznej o liczbie dzieci objętych opieką, 

składanej przez podmioty prowadzące żłobki lub kluby dziecięce. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/456/14 w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 

terenie Gminy Wyszków. 
 

2) P. Cieślak przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami i klubami dziecięcymi. Poinformował, że ta uchwała jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały dotyczącej utworzenia i dotowania żłobków i klubów dziecięcych. 

Została przygotowana zgodnie z ustawą o opiece nad dziećmi w wieku do 3 lat. Określa ona 

cel nadzoru oraz plan przebiegu takiego nadzoru. Celem nadzoru jest zapewnienie 

odpowiednich warunków gwarantujących dzieciom bezpieczeństwo i opiekę oraz tworzenie 

warunków do realizacji różnorodnych form zajęć wspierających dzieci.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/457/14 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami 

i klubami dziecięcymi. 
 

3) P. Cieślak przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVIII/444/10 z dnia 

28 października 2010 r. w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków. 

Poinformował, że zmiana uchwały polega na wprowadzeniu w § 3 ust. 7 zmiany zapisu dot. 

wysokości stypendium szkolnego. Wprowadza się zapis: stypendium w wysokości „nie 

niższej niż 100 zł/miesiąc” (poprzedni zapis był zamknięty „100 zł/miesiąc”) oraz zapis: „nie 

niższej niż 85 zł/miesiąc” (było „85 zł/miesiąc”). Dzięki tym zmianom, można będzie 

w całości wykorzystać przyznaną dotację, a osoby ubiegające się o stypendium będą mogły 

otrzymać wyższe kwoty. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/458/14 zmieniającą uchwałę Nr LVIII/444/10 z dnia 

28 października 2010 r. w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków. 
 

4) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Wyszków, których właścicielem 

jest Gmina Wyszków oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Poinformował, że zgodnie z ustawą o publicznym transporcie oraz rozporządzeniem Ministra 

Transportu, Budownictwa i Gospodarki Morskiej z dnia 10 kwietnia 2012 r. w sprawie 

rozkładów jazdy, urząd zobowiązany jest do określenia przystanków komunikacyjnych, 

zlokalizowanych na terenie Gminy Wyszków, których właścicielem jest Gmina Wyszków. 

Powyższe przystanki udostępniane są operatorom i przewoźnikom, wykonującym przewozy 

w krajowym transporcie drogowym oraz przedsiębiorcom uprawnionym do prowadzenia 

działalności w zakresie przewozu osób. Na terenie Gminy Wyszków określono 

51 przystanków komunikacyjnych, które mają swój numer, kod miejscowości, w której są 

zlokalizowane oraz swoja nazwę. Przedstawiona uchwała precyzuje również warunki 

korzystania z przystanków jak i zasady korzystania z przystanków. P. Mikołajczyk dodał, że 

w załączniku do przedstawionego projektu uchwały określającej przystanki, została 

wprowadzona poprawka, dotycząca zmiany numerów przystanków. Ponadto P. Mikołajczyk 

poinformował, że teren przy cmentarzu komunalnym jest własnością gminy i urząd postara 

się, aby w tym miejscu zlokalizować przystanek autobusowy (sprawa poruszana była na 

Komisji Finansów i Gospodarki). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski spytał, jak zostanie rozwiązana sprawa przeniesienia w inne miejsce 

przystanku z rubel placu? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że z powodu rozbudowy osiedla przy tzw. rubel 

placu, zaistniała konieczność zlikwidowania istniejącego tam przystanku i przeniesienia go 

w inne miejsce. Sama likwidacja przystanku nie wchodzi w grę, ponieważ takie działanie 

wprowadziłoby wiele zakłóceń w rozkładzie jazdy przewoźników. Dlatego też, przystanek 

pozostanie, a nowa lokalizacja planowania jest na ul. Sowińskiego vis a vis banku. Urząd 

myślał o przeniesieniu przystanku na dawny dworzec PKS, albo na ul. Strażacką. Niestety na 

przeniesienie na dworzec PKS nie wyraziła zgody Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych 

i Autostrad, a na ul. Strażacką – mieszkańcy tej ulicy. Docelowo, przystanek miał zostać 

przeniesiony na ulicę Kościuszki (na wysokości. parku), ale GDDKiA musiałaby wcześniej 

wybudować tam zatoczkę. Niestety, ta inwestycja na razie nie będzie realizowana. W związku 

z powyższym, przystanek najprawdopodobniej zostanie przeniesiony na ul. Sowińskiego, pod 

warunkiem, że zgodę na takie rozwiązanie wyrazi Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich, 

który jest zarządcą drogi. 

P. Dziubłowski uważa, że nie ma potrzeby dokonywać żadnych inwestycji związanych 

z przeniesieniem przystanku na ul. Sowińskiego, ponieważ autobusy i tak się tam już 

zatrzymują. Nie ma już tych autobusów tak dużo jak kiedyś, więc na pewno nie będzie tu 

tłoczno. Uważa również, że urząd nie powinien występować do zarządcy drogi o zgodę na 

zatrzymywanie się autobusów na ul. Sowińskiego, ponieważ to samo już się uregulowało. 

Ponadto P. Dziubłowski stwierdził, że GDDKiA remontując ul. Kościuszki, mogła 

niewielkim nakładem zrobić od razu małe wnęki zatoczkowe przy internacie LO i przy 

urzędzie pracy, po to, aby mogły zatrzymywać się tam autobusy.  

P. Wróbel uważa, że należy zastanowić się nie tylko nad przeniesieniem przystanku z rubel 

placu, ale również nad parkingiem dla samochodów, który w tej chwili tam się znajduje. 

Z czasem, jeżeli na tym terenie zaczną być realizowane inwestycje, parking będzie musiał 

zniknąć. Co wtedy? Gdzie ludzie będą mogli parkować samochody, jadąc do pracy do 

Warszawy? Może na parkingu przy Kościele Św. Rodziny? 

P. Szczerba uważa, że trudno będzie znaleźć nowe, dobre miejsce do parkowania dla osób 

dojeżdżających do pracy w Warszawie. Parking przy rubel placu to kwestia bliskiego 

i szybkiego parkowania samochodów, gdy ludzie rano jadą do Warszawy. Przeniesienie 

parkingu na Polonez, na pewno się w tym przypadku nie sprawdzi, jest to po prostu za daleko. 

Spytał, czy nie można np. zrobić parkingu w centrum miasta, na terenie przeznaczonym pod 

przyszły ratusz? 

P. Chodkowski poparł sugestie radnego Szczerby odnośnie wykorzystania placu 

przeznaczonego pod budowę ratusza na tymczasowy parking samochodowy. Natomiast 

uważa, że dołożenie następnego przystanku na ul. Sowińskiego, spowoduje jeszcze większe 

korki na tej ulicy. Już teraz jest trudno np. z ul. Bankowej, włączyć się rano do ruchu na tej 

ulicy. 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że jeżeli 

gmina dostanie dofinansowanie na przebudowę ul. 11 Listopada, to na tej ulicy powstanie 

kilka nowych parkingów.  
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Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że wszystkie przystanki na terenie Gminy 

Wyszków są gminne, chociaż zarządcy dróg są różni. Gmina odpowiada za przystanki i do 

niej należy utrzymanie ich w należytym stanie. Urząd nie może jednak samowolnie 

zlikwidować przystanku, ani przenieść go w inne miejsce bez zgody zarządcy drogi, na której 

przystanek ma stanąć. Natomiast co do przeniesienia parkingu do centrum miasta, to uważa, 

że trzeba się nad tym bardzo poważnie zastanowić. Teren pod przyszły ratusz, to miejsce, 

które jest reprezentacyjną częścią Wyszkowa i gdzie m² kosztuje ok. 1.500 zł. Nie chce 

kwestionować prawa do zostawiania samochodu, po to, aby jechać do pracy autobusem, ale 

czy dobrym rozwiązaniem będzie zlokalizowanie takiego parkingu właśnie w centrum 

miasta? Może trzeba zachęcić innych właścicieli nieruchomości do stworzenia parkingów. 

Z czasem pewno dojdzie do tego, że w centrum miasta zostanie wprowadzony system 

płatnego parkowania samochodów.  

P. Wróbel uważa, że duże parkingi dla osób pozostawiających samochody i jadących do 

pracy, powinny powstawać raczej na obrzeżach, a nie w centrum miasta. 

P. Dziubłowski uważa, że mimo wszystko, trzeba koniecznie znaleźć parking dla 

dojeżdżających osób, które znalazły sobie pracę w Warszawie.  

P. Czechowska – Przewodnicząca Osiedla Nr 7 uważa, że mieszkańcy osiedla Bankowa – 

Sowińskiego już mają duży problem z parkowaniem swoich samochodów przed blokami 

w których mieszkają. Wszędzie stoją samochody osób dojeżdżających do Warszawy 

i sytuacja ciągle się pogarsza. Może można by było przenieść parking np. na teren dworca 

PKP przy ul. Okrzei? Przecież stamtąd odjeżdżają prawie wszystkie autobusy. Spytała, ile 

autobusów zatrzymywałoby się na ul. Sowińskiego? Co w sytuacji, gdy MZDW nie wyrazi 

zgody na przeniesienie przystanku z rubel placu na ul. Sowińskiego? 

P. Mikołajczyk poinformował, że na przystanku, autobus każdego przewoźnika zatrzymuje 

się co 10-15 minut w ciągu godziny.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że wszystkim zależy na komforcie mieszkańców, 

ale trzeba pamiętać, że miasto rok rocznie buduje kilkadziesiąt nowych miejsc parkingowych, 

mimo to kierowcy pozostawiają swoje samochody na terenach prywatnych. Niedługo dojdzie 

do tego, że prywatni właściciele nieruchomości będą swoje tereny po prostu wygradzać. Na 

pewno gmina nie będzie w centrum miasta wykupywała działek, po to, aby budować na nich 

parkingi. Jeżeli jednak zajdzie taka konieczność, to za takie parkingi będzie musiał być 

pobierana opłata. Teren rubel placu służy na razie jako parking, ale na pewno tylko do czasu, 

kiedy sprawa własności zostanie uregulowana. Z chwilą zakończenia sprawy, nieruchomość 

stanie się na pewno nieruchomością inwestycyjną i nie będzie w dalszym ciągu służyła za 

parking. Co do terenu przy PKP, P. Mróz przypomniał, że do gminy należy tylko teren parku 

kolejowego, dworzec i zatoki autobusowe. Reszta w dalszym ciągu jest własnością PKP. 

Podsumowując problem parkingów, P. Mróz uważa, że należy jak najszybciej rozpocząć 

szerszą dyskusję na ten temat, podjąć konkretne decyzje i ewentualnie uwzględnić je w planie 

zagospodarowania miasta. 

Przewodniczący Osiedla Nr 3 – P. Prusinowski uważa, że przystanek na rubel placu jest 

niepotrzebny. Z jego likwidacji będą zadowoleni i kierowcy i podróżni, ponieważ wyjazd 

z rubel placu jest bardzo utrudniony, a autobusy i tak zatrzymują się na ul. Sowińskiego. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz jeszcze raz powtórzył, że nie jest możliwe samowolne 

zlikwidowanie nawet jednego przystanku, ponieważ zaburza to cały mechanizm działania 
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komunikacji. To nie jest takie proste działanie. Wszystko musi być zrobione zgodnie 

z przepisami.  

P. Chodkowski czy sprawa malowania kopert na parkingach jest w jakiś sposób 

uregulowana? Są np. takie koperty namalowane na parkingu przy ul. Daszyńskiego, kto 

wyraża na to zgodę?  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że zgodę na wymalowanie koperty na parkingu 

wyraża zarządca drogi. W przypadku ul. Daszyńskiego jest to zarząd powiatu. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/459/14 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Wyszków, których właścicielem 

jest Gmina Wyszków oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
 

5) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Wyszków. Poinformował, że określenie przystanków na terenie Gminy Wyszków, wiąże się 

z ustaleniem opłaty za korzystanie z tych przystanków. Proponowana stawka opłaty wynosi 

0,05 zł (jest to dopuszczalna maksymalna stawka) za jedno zatrzymanie środka transportu na 

przystanku komunikacyjnym. Ilość zatrzymań ustalana jest na podstawie przedstawionego 

przez operatora lub przewoźnika rozkładu jazdy. P. Mikołajczyk dodał, że projekt powyższej 

uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznych komisjach Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Szczerba uważa, że skoro wszystkie podatki w gminie nie były ustalone na maksymalnym 

poziomie, to również i w tym przypadku nie powinno ustalać się maksymalnej stawki. Złożył 

wniosek formalny, aby obniżyć stawkę opłaty za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych z 0,05 zł na 0,03-0,04 zł. 

P. Mikołajczyk poinformował, że ze wstępnych wyliczeń wynika, że nowe opłaty nie będą 

różniły się zasadniczo od opłat dotychczasowych. Wyliczając przykładowo jednego 

z przewoźników, okazało się, że wg nowej stawki płaciłby 54 zł (netto), a teraz płaci 60 zł 

(brutto). Środki uzyskane z opłat, przynajmniej w części pokryją koszty, które ponosi gmina 

na utrzymanie przystanków w należytym stanie.  

P. Szczerba poinformował, że ze względu na to, że ostatnie posiedzenie Komisji Promocji 

i Kultury miało charakter wyjazdowy, powyższa uchwała nie była przedstawiona na Komisji. 

W związku z tym, nie wiedział, że już wcześniej przewoźnicy ponosili opłaty za korzystanie z 

przystanków. Jeżeli tak było, to wycofuje wniosek formalny w sprawie obniżenia opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/460/14 w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie 

z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Wyszków. 
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6) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. Poinformował, że nazwa ulicy „Towarowa” w dzielnicy przemysłowej 

Wyszkowa, została pozytywnie zaopiniowana przez merytoryczną Komisję Promocji 

i Kultury na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2013 roku. W związku z tym, zgodnie 

z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom, został przygotowany projekt 

powyższej uchwały. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/461/14 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. 
 

7) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki. 

Poinformowała, że podstawowym zadaniem planu będzie określenie warunków zabudowy 

i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujący plan przewiduje na tym terenie 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, gospodarczą, mieszkaniową jednorodzinną, 

letniskową, teren cmentarza, usługi, usługi kultury i turystyki, zieleń łęgową, śródpolną oraz 

dolin rzek, uprawy rolne, las i grunty leśne. Nowy plan zagospodarowania pozwoli zwiększyć 

na tym terenie realizację zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, gospodarczej, letniskowej 

oraz usług produkcji. Pozwoli również stworzyć nowy układ komunikacyjny uwzględniając 

już istniejący. Powierzchnia terenu objętego planem liczy ok. 85 ha. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/462/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów 

geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki. 
 

8) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla ulicy Graficznej oraz części 

ulic Pułtuskiej i Leśnej. Poinformowała, że w/w teren położony jest w centralnej części 

miasta i obejmuje powierzchnię ok. 118 ha. Podstawowym zadaniem planu jest określenie 

warunków zabudowy i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujący plan 

przewiduje na tym terenie zabudowę usługową, zabudowę usługową z dopuszczeniem 

budynku mieszkalnego dla właściciela, teren przemysłu, baz, składów i usług, teren usług 

z dopuszczeniem działalności usługowej rzemieślniczej, teren urządzeń 

elektroenergetycznych, teren ogrodów działkowych oraz teren usług komunikacyjnych. Nowy 

plan zagospodarowania pozwoli realizować na tym terenie zabudowę przemysłowo –

usługową, usługowo–mieszkaniową. Ponadto pozwoli stworzyć nowy układ komunikacyjny 
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uwzględniając już istniejący. Do projektu planu wpłynęła jedna uwaga, która została 

uwzględniona przez Burmistrza. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/463/14 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla ulicy Graficznej oraz części 

ulic Pułtuskiej i Leśnej. 
 

9) P. Rojek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli - planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 

Główne zadania Komisji na 2014 rok to: kontrola gospodarki nieruchomościami w zakresie 

zbywania i nabywania gruntów w okresie 2013 roku i w I kwartale 2014 roku, zaopiniowanie 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok, ocena działalności świetlicy wiejskiej 

w Leszczydole-Działki oraz ocena działalności Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Lucynowie Dużym. W ostatnim punkcie dookreślono zakres kontroli dodając: „w zakresie 

realizacji zadań finansowych przez Gminę Wyszków”.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLV/464/14 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli - 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 
 

Ad. 9 

P. Liwartowska – Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych przedstawiła 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego (załącznik nr 3 do protokołu). Poinformowała, że Ustawa Karta Nauczyciela 

obliguje samorządy do analizy poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków 

na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń. 

W przypadku nieosiągnięcia wysokości średnich wynagrodzeń, organ prowadzący, musi 

wypłacić kwoty różnic na poszczególnych stopniach awansu zawodowego nauczycieli do 

dnia 31 stycznia, w formie jednorazowego dodatku uzupełniającego. Po dokonanej analizie, 

wypłata dodatku uzupełniającego nastąpiła w trzech stopniach awansu zawodowego 

nauczycieli, która została wypłacona 30 stycznia br. Powyższe dodatki zostały wypłacone: 

stażystom, nauczycielom mianowanym i nauczycielom dyplomowanym, a ich wysokość 

przedstawiona została radnym w materiałach na sesję.  
 

Ad. 10 

P. Kamieniecka – Kierownik Świetlicy Socjoterapeutycznej przedstawiła Sprawozdanie 

z działalności Świetlicy Socjoterapeutycznej za 2013 rok (załącznik nr 4 do protokołu). 

Poinformowała, że Świetlica Socjoterapeutyczna jest placówką wsparcia dziennego, mającą 

na celu pomoc rodzinie dysfunkcyjnej, w której występuje problem alkoholowy i przemoc 
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domowa. Głównym założeniem placówki jest pomoc dziecku i rodzinie, wsparcie rodziny 

w trudnych sytuacjach, jak również przeciwdziałanie powstawaniu sytuacji kryzysowych. 

W Świetlicy podejmowane są działania o charakterze profilaktycznym, mające na celu 

zapobieganie niedostosowaniu społecznemu dzieci i młodzieży, a także pełnienie funkcji 

naprawczych. W placówce prowadzi się również działania środowiskowe, aby eliminować 

potrzeby umieszczania dziecka w placówce opieki całodobowej, a także sprawuje się 

częściową opiekę, polegającą  na uzupełnianiu tych funkcji rodziny, które nie są prawidłowo 

wypełniane. 

W 2013 roku do świetlicy zakwalifikowano 54 dzieci (z 35 rodzin). Średnio dziennie do 

placówki uczęszczało 19 osób. Świetlica jest dostępna dla dzieci od poniedziałku do soboty – 

45 godzin tygodniowo, w roku 2013 było to 264 dni. Od 10.06.2013 r rozpoczęły się zajęcia 

dla starszej grupy (14-16 lat). Początkowo na liście było 6 osób a na koniec grudnia 17. 

Średnia tej grupy to 7 osób dziennie. Placówka jest czynna od poniedziałku do piątku 

w godzinach od 11°° do 17°° - młodsza grupa i od 17°° do 19³° - starsza grupa, natomiast 

w soboty od 11°° do 16°° tylko młodsza grupa. W grupie starszej zajęcia ukierunkowane są 

głównie na pomoc w nauce, odbywają się tu także zajęcia socjoterapeutyczne z psychologiem 

terapeutą. Wspólnie z młodszą grupą uczestniczą we wszystkich uroczystościach 

i wycieczkach organizowanych w świetlicy. Starsza  grupa nie ma zajęć w dni wolne od 

nauki, tj. w soboty oraz w lipcu i sierpniu. Od 10 czerwca 2013 roku świetlica powróciła do 

nazwy: Świetlica ”Słoneczna”. Podczas pobytu w świetlicy dzieci są dożywiane, otrzymują 

jeden posiłek dziennie. Jest to zazwyczaj słodkie pieczywo, kanapki oraz napój. 

Kadra zatrudniona w Świetlicy to 2 i ½ etatu na umowę o pracę oraz 1 etat na umowę 

zlecenie. Wykształcenie pracowników, to 5 osób z wykształceniem wyższym o kierunku 

pedagogicznym, terapii pedagogicznej i logopedii. Świetlica w 2013 roku realizowała liczne 

projekty profilaktyczno – edukacyjne, organizowała uroczystości ogólnośrodowiskowe oraz 

spotkania dla rodziców (grupa wsparcia), prowadzone przez psychologa i pedagoga. W roku 

2013, działalność Świetlicy sponsorowana była przez:  

1. Firmę „ADAM-POL”; 

2. Firmę “Artex”; 

3. Księgarnię „Kram”; 

4. Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej; 

5. Prezesa PSS „Społem” w Wyszkowie; 

6. Zakład Jubilerski „Asik”; 

7. Zespół Szkół nr 2 w Wyszkowie; 

8. Zespół Szkół nr 3 w Wyszkowie; 

9. CKU w Wyszkowie; 

10. Stowarzyszenie ”Promenada”; 

11. Restaurację „Baśniowa”; 

12. Europejskie Centrum Kształcenia „PASCAL” 

13. WOSIR w Wyszkowie; 

14. Piekarnię „OSKROBA”; 

15. Przedszkole nr 7 „PROMYK”; 

16. ZOPO w Wyszkowie; 

17. Szkołę Podstawową w Leszczydole Starym;  
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18. Szkołę Podstawową nr 1 im. Adama Mickiewicza w Wyszkowie. 

W Świetlicy systematycznie pogłębiana jest diagnoza środowiska. Prowadzona jest 

współpraca z pracownikami socjalnymi Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie, Poradnią 

Psychologiczno – Pedagogiczną i kuratorami sądowymi. Utrzymywane są kontakty ze 

szkołami, pedagogami szkolnymi i wychowawcami. Świetlica współpracuje z Biblioteką 

Miejską, Wyszkowskim Ośrodkiem Kultury „Hutnik” oraz  Domem Samopomocy „Soteria”. 
Podsumowując działalność świetlicy w 2013 r., P. Kamieniecka zapewniła, że była to 

działalność ukierunkowana zgodnie z jej założeniami. Główny nacisk położony został na 

pomoc dziecku i rodzinie poprzez uczestnictwo w zajęciach organizowanych przez placówkę 

oraz pracę w środowisku. Pracownicy merytoryczni podejmowali i nadal podejmują wiele 

działań, które mają na celu wypracowanie takich kierunków zmian zachowań wewnątrz 

rodziny, które stworzą lepsze warunki rozwoju poszczególnych jej członków oraz wpłyną na 

poprawę wzajemnych relacji. 
 

Ad. 11.  

P. Abramczyk podziękował Dyrektor OPS Pani Agnieszce Mróz, za zgłoszenie do 

telewizyjnego programu „Nasz nowy dom”, pięciu rodzin z Wyszkowa. Dzięki temu, rodzinie 

Pana Zbigniewa Polaka, ojcu samotnie wychowującemu trójkę dzieci, bezpłatnie 

wyremontowano mieszkanie. 

P. Czechowska – Przewodnicząca Osiedla Nr 7 poinformowała, że została uruchomiona 

strona internetowa Osiedla Nr 7 www.osiedle7.wyszkow.eu. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz zaprosił wszystkich radnych na jubileuszową premierę 

„Sylaby”, która odbędzie się 8 marca br. Ze względu na to, że jest to impreza ciesząca się 

bardzo dużym zainteresowaniem, poprosił, aby każdy z radnych potwierdził swoje 

uczestnictwo na tym występie. 

P. Wróbel zwrócił się z prośbą, aby problemy między sąsiadami, jakie były poruszane na 

początku sesji (hodowla kur), nie były omawiane na sesji. To są sprawy, które można 

rozwiązań w inny sposób, np. na komisjach. 
 

Ad. 12. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański podziękował wszystkim za przybycie i udział 

w obradach i o godzinie 12.05, uznając porządek obrad XLV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 

za wyczerpany, dokonał zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad       Wiceprzewodniczący Rady 

 

     Bożena Czerwińska  Eugeniusz Zaremba   Jacek Bachański 


